

卫理公会以萨迦守望者 23-29/9/2021

九月第四个星期的祷告事项

1. 家庭

- a. 为家中患有慢性疾病的成员祷告。愿基督宝血遮盖，不轻易受病毒攻击。为他们的信心意志祷告，求神使他们能继续坚定的依靠神。
- b. 为夫妻关系和家庭祷告。首相揭露：自去年冠病疫情在我国爆发以来，有接近 7.8 万对的夫妻离婚。疫情带来的压力而使家庭陷入危机，而孩子们成无辜、被伤害群体。为夫妻的需要祷告，也为处在破碎家庭中的孩子祷告。

2. 教会

- a. 为在高疫情国家服事的宣教士祷告。求上帝赐他们平安、智慧和盼望，用基督宝血恩膏他们，使他们即使有焦虑，仍然毫无畏惧的去爱和服事周遭的人。祷告他们的母堂会继续与他们联系，并且鼓励、供应和照顾他们的需要。
- b. 求神的灵继续在教会中动工，让基督徒记得，无论何时都继续要传福音，让人心在彷徨失措之时，仍然能得到安慰和盼望。

3. 国家

- a. 为国会召开会议祷告。为着 13/09-12/10 为期 17 天的国会祷告，求神的灵指引，继续带着以民为本，为民服务的心，商讨所有事项，同时造福人群，建立国家。
- b. 为新政府和新内阁 100 天关键绩效指标祷告。为大马新首相 – 拿督斯里依斯迈沙比里及其新内阁领导的新政府祈求祝福。求上帝使他们手所做的工取得卓越成效；祷告他们会以正义、干练、效率和诚信工作，以致马来西亚公正廉洁。

4. 世界

- a. 为着难民祷告，愿神指引他们当行的路，找到落脚之处。同时也为他们的救恩祷告。也愿神兴起基督徒，晓得如何对他们伸出援手，以致神的爱能继续延伸在不同的群体中。
- b. 继续为着阿富汗的人民百姓祷告，愿神继续保守当地的基督徒、弱势群体，免受即将来到的苦难。也求神加强他们的信心来面对即将面对的挑战。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 23-29/9/2021

Prayer items 3th week of September

1. Family

- a. Pray for family members who are suffering chronic diseases. May the blood of Christ cover them and protect them from Viral infections. Pray for their faith and will, and ask God to enable them to continue to rely on Him.
- b. Pray for the relationship between husband and wife as well as the family. The Prime Minister has revealed that: since the beginning of the COVID-19 outbreak in our country last year, nearly 78,000 couples have divorced. The pressure that was brought on by the pandemic has plunged families into crisis; and, children are the ones that suffer harm. Pray for the needs of husband and wife, and pray for children of broken families.

2. The Church

- a. Pray for missionaries who are serving in pandemic stricken countries. Ask God to give them peace, wisdom, and hope, and anoint them with the blood of Christ, so that even if they are anxious, they will still fearlessly love and serve those around them. Pray that their mother church will keep in touch with them as well as encourage, provide for and take care of their needs.
- b. Pray that the Spirit of God will continue to work in the church to remind Christians of their calling to preach the gospel at all times to all peoples, so that they may be comforted and find hope in the times of consternation.

3. Country

- a. Pray for the Parliament meetings. Pray for the 17-day congress (13/09-12/10), and ask for the guidance of the Holy Spirit so that their discussions will be oriented around the well-being of the people, serving the people, and, at the same time, building the nation.
- b. Pray for the key performance indicators (KPIs) set by the new government and the new cabinet for their first 100-days. Pray for blessings for the new Prime Minister of Malaysia, Datuk Seri Ismail Sabri, and for the new government led by the new cabinet. Pray that God will enable their work to achieve outstanding results; pray that they will be just, competent, efficient and have integrity in their work, so that Malaysia can be a fair and honest nation.

4. The world

- a. Pray for the refugees: May God guide them to a safe place to stay. At the same time, pray for their salvation. May God raise up Christians, and grant them the wisdom required to extend a helping hand to the refugees; so that God's love is extended to different groups of people.
- b. Continue to pray for the people of Afghanistan. May God continue to protect the local Christians and vulnerable people groups from the coming suffering. Ask God to strengthen their faith in order to face the challenges ahead.

Isakhar Pengawal Methodist 23-29/9/2021

Doa minggu keempat September

1. Keluarga

- a. Doa untuk ahli keluarga yang menderita sebab penyakit kronik. Semoga darah suci Yesus Kristus menutupi mereka dan melindungi mereka dari jangkitan virus. Berdoalah untuk iman dan ketabahan mereka, dan mohon Tuhan agar mereka terus bergantung padaNya.
- b. Doa untuk hubungan suami isteri dan keluarga. Perdana Menteri telah menyatakan bahawa: sejak awal wabak COVID-19 di negara kita pada tahun lepas, hampir 78,000 pasangan telah bercerai. Tekanan yang dihadapi dalam pandemik telah menjerumuskan keluarga ke dalam keadaan krisis; dan, kanak-kanak adalah orang yang utama dideritakan. Doakan keperluan suami isteri, dan doakan anak-anak dari keluarga yang hancur.

2. Gereja

- a. Berdoalah untuk para mubaligh yang melayani di negara-negara yang dilanda wabak. Mohon agar Tuhan krniakan kedamaian, kebijaksanaan dan harapan, mengurapi mereka dengan darah suci Yesus Kristus, sehingga walaupun mereka merasa cemas, mereka tetap akan tanpa rasa takut, mengasihi dan melayani orang-orang di sekitar mereka. Berdoalah agar gereja asal mereka tetap berhubungan dengan mereka serta mendorong, menjadi pembekalan mereka dan mempertimbangkan mereka.
- b. Berdoalah agar Roh Tuhan terus bekerja di gereja untuk mengingatkan orang Kristian tentang panggilan mereka iaitu memberitakan Injil setiap saat kepada orang, agar mereka dapat dihiburkan dan mendapat harapan pada masa-masa kesusahan.

3. Negara

- a. Doa untuk Parlimen yang sedang dijalankan. Berdoa untuk mesyuarat yang berlangsung selama 17 hari (13/09-12/10), dan doakan bimbingan Roh Kudus agar perbincangan mereka akan mengutamakan keperluan dan manfaat-manfaat rakyat, membawa kebangkitan negara.
- b. Doakan petunjuk prestasi utama (KPI) yang ditetapkan oleh kerajaan baru dan kabinet baru untuk 100 hari pertama mereka. Doa berkat juga untuk Perdana Menteri Malaysia yang baru, Datuk Seri Ismail Sabri, dan pemerintahan baru yang dipimpin olehnya. Mohon agar Tuhan menjadikan kerja tangan mereka mencapai hasil yang luar biasa dan kekal adil, cekap dan berintegriti dalam jawatan mereka, agar Malaysia dapat menjadi negara yang cekap dan adil.

4. Dunia

- a. Doa untuk pengungsi: Semoga Tuhan membimbing mereka ke tempat tinggal yang selamat. Pada masa yang sama, doa untuk keselamatan mereka. Semoga Tuhan membangkitkan orang Kristian, kurniai mereka kebijaksanaan untuk menghulurkan bantuan pada masa dan keadaan yang sesuai, agar kasih Allah diperluaskan.
- b. Terus doa untuk rakyat Afghanistan. Semoga Tuhan terus melindungi orang Kristian dan kelompok yang rentan dari penderitaan yang akan datang. Doa agar Tuhan menguatkan mereka tetap beriman walaupun menghadapi cabaran yang menderitakan.